

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

សម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយ: ថ្ងៃទី១៨ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៥

កម្មវិធី ANZ Royal \$20 Challenge

ថ្ងៃនេះធនាគារ ANZ Royal សូមប្រកាសនូវក្រុមដែលទទួលជ័យលាភីពីកម្មវិធី "ANZ Royal \$២០ Challenge" ដែលបានចាប់ផ្តើមប្រកួតតាំងពីខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៤ ទៅដល់និស្សិតនៃអង្គការដើម្បីភាពញញឹមនៃកុមារ (PSE)។

សម្រាប់កម្មវិធី "ANZ Royal \$២០ Challenge" នេះ ធនាគារ ANZ Royal បានផ្តល់ថវិការទៅដល់និស្សិតក្នុងឆ្នាំសិក្សាទី១ និងទី២ នៃអង្គការ PSE ចំនួន២០ក្រុម ដើម្បីបង្កើតអាជីវកម្មខ្នាតតូចរបស់ពួកគេដែលមានផលិតផលដូចជា ចំនីអាហារតាមផ្លូវ វីត្យុអនុស្សាវរីយ៍កែច្នៃ។ កម្មវិធីនេះត្រូវបានរៀបចំឡើងក្នុងគោលបំណងបង្កើតនូវគំនិតច្នៃប្រឌិត និងសមត្ថភាពក្នុងការវិនិយោគរបស់អ្នកចូលរួម ដោយជាមួយថវិកាចំនួន២០ដុល្លារប៉ុណ្ណោះ កម្មវិធីនេះតម្រូវអោយអ្នកចូលរួមស្វែងរកចំណូលឱ្យបានច្រើនអស់ពីលទ្ធភាពក្នុងរយៈពេល ៨សប្តាហ៍។ កម្មវិធីនេះក៏ជាផ្នែកមួយជួយដល់យុវជនឱ្យមានចេះបណ្តុះគំនិតអាជីវកម្ម បង្កើតការយល់ដឹងពីការធ្វើជំនាញ និងអភិវឌ្ឍសមត្ថភាពផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកចូលរួម។

លោក Grant Knuckey អគ្គនាយកធនាគារ ANZ Royal បានមានប្រសាសន៍ថា៖ ធនាគារ ANZ Royal មានការប្តេជ្ញាចិត្តយ៉ាងខ្លាំងទៅលើសហគមន៍ដែលយើងរស់នៅ និងធ្វើការ។ គោលការណ៍ចម្បងមួយក្នុងគោលការណ៍ទាំងអស់នៃទំនួលខុសត្រូវសង្គមរបស់យើងគឺជួយជម្រុញអោយទទួលបាននូវជោគជ័យតាមរយៈការអប់រំជាពិសេសការទទួលបានចំណេះដឹងផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុ។ ហេតុនេះតាមរយៈកម្មវិធីដូចជាកម្មវិធី\$២០ Challenge ដែលអាចអោយយើងសំរេច។

លោក Knuckey បានបន្តរៀបរាប់ថា៖ យើងមានការជឿជាក់ថាការយល់ដឹងពីផ្នែកពាណិជ្ជកម្មនេះ នឹងផ្តល់ដល់និស្សិតនូវការអនុវត្តនិងជំនឿទុកចិត្តក្នុងការកសាងនិងអភិវឌ្ឍន៍ពាណិជ្ជកម្មខ្នាតតូចប្រកបដោយជោគជ័យដើម្បីទ្រទ្រង់ជីវិតរបស់ពួកគេនិងបុគ្គលផ្សេងទៀតនាពេលអនាគត។

ក្រុមឆ្លើមចំនួន១០ក្នុងកម្មវិធី\$២០ Challenge បានបង្កើតប្រាក់ចំណេញសរុបចំនួន១៤០០ដុល្លារ ចេញពីប្រាក់ដើមចំនួន២០០ដុល្លារ។ សូមអបអរដល់ក្រុមដែលជាប់ចំណាត់ថ្នាក់៖

- មី ស្រីនី និងសង ស្រីម៉ុម ចំណាត់ថ្នាក់លេខ១ បានស្វែងរកចំណូល២៦១,០០ដុល្លារ
- ស ពន្លក និងប៊ិន បញ្ញា ចំណាត់ថ្នាក់លេខ២ បានស្វែងរកចំណូល២១៤,១៥ដុល្លារ

- សំ ពិសី និងទិក្ស វ៉ាន់ហ៊ាង ចំណាត់ថ្នាក់លេខ៣ បានស្វែងរកចំណូល៣៣៥,៧០ដុល្លារ

លោក ឌិត សុចល នាយកនាយកដ្ឋានសេវាកម្មធនាគារពាណិជ្ជកម្ម និងសាជីវកម្មធនាគារ ANZ Royal និងជាគណៈកម្មការម្នាក់ក្នុងចំណោមគណៈកម្មការប្រាំបួនបានមានប្រសាសន៍ថា៖ ចំណុចខ្លាំងរបស់ ដែលទទួលជ័យលាភីទាំងនេះគឺ សមត្ថភាពរៀបចំនូវគម្រោងអាជីវកម្មដ៏គួរអោយជឿជាក់ និងមានមាត្រដ្ឋានត្រឹម ត្រូវមួយដែលមិនត្រឹមតែអាចស្វែងរកប្រាក់ចំណេញបានក្នុងរយៈពេលដ៏ខ្លី តែអាចជួបនឹងតម្រូវការរបស់អចិន្តិជ នទៀតផង។

មី ស្រីនី និងសង ស្រីម៉ុម ក្រុមជាប់ចំណាត់ថ្នាក់លេខ១បាននិយាយថា៖ ក្រុមប្អូនពិតជាសប្បាយចិត្តមែនទែន ដែលអាចទទួលបានជោគជ័យដ៏ធំធេងនេះ។ ប្អូនមិន ដែលមានមូលដ្ឋាន ឬបទពិសោធន៍ក្នុងការធ្វើអាជីវកម្មអ្វីផង។ កាលពីមុនធ្លាប់តែមានជំនាញខាងណែនាំភ្ញៀវពីតំបន់ទេសចរណ៍ តែពេលនេះមកណែនាំអតិថិជន អោយទិញវត្ថុអនុស្សាវរីយ៍ពិតជាងឿនមិនងាយទេ។ ក្រុមខ្ញុំបានគិតរួចហើយថានឹងយកប្រាក់ទទួលបានមួយចំនួន ទៅឧបត្ថម្ភដល់អង្គការដើម្បីភាពញញឹមនៃកុមារដែលអាចជួយជនក្រីក្រទៀត។

សំ ពិសី និងទិក្ស វ៉ាន់ហ៊ាង ក្រុមជាប់ចំណាត់ថ្នាក់លេខ៣បាននិយាយថា៖ ជាដំបូងយើងខ្ញុំសូមអគុណ និងមានការសប្បាយចិត្តជា ខ្លាំងដែលបានចូលរួមលេងក្នុងកម្មវិធីនេះ ដែលផ្តើមឡើងដោយធនាគារ ANZ Royal និង អង្គការដើម្បីភាពញញឹមនៃកុមារ។ ដោយភាពក្រីក្រ យើងខ្ញុំគ្មានសមត្ថភាពបង្កើតនូវមុខជំនាញមួយយ៉ាង សមរម្យ ដែលជាសេចក្តីស្រមៃរបស់ខ្លួនតាំងពីកុមារភាព។ ប៉ុន្តែ ពេលនេះយើងខ្ញុំបានសម្រេចក្តីស្រមៃ ដោយសារតែប្រាក់ \$២០ របស់ធនាគារ ANZ Royal។ កម្មវិធីនេះជួយធ្វើអោយនាងខ្ញុំយល់ដឹងជាច្រើន និងធ្វើអោយយើងខ្ញុំខិតខំព្រឹងព្រែងធ្វើក្តីស្រមៃខ្លាយជាការពិត។

លោក ឡា វិបុល នាយកនៃវិទ្យាស្ថាន PSE មានប្រសាសន៍ថា៖ កម្មវិធីនេះពិតជាឌីកាសដ៏សំខាន់ណាស់ សម្រាប់បេក្ខជនបេក្ខនារីដែល ចាប់ផ្តើមអាជីវកម្មដំបូង ដើម្បីអោយយល់ពីបញ្ហាផ្សេងៗក្នុងអាជីវកម្ម។ ខ្ញុំផ្ទាល់មានសេចក្តីសោមនស្សរីករាយយ៉ាងខ្លាំង និងសង្ឃឹមថាធនាគារ ANZ Royal និង វិទ្យាស្ថាន PSE បន្តភាពជាដៃគូរទៅមុខទៀត។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមទាក់ទង៖

ជេត ច័ន្ទកណ្ឌិកា
ប្រធានផ្នែកទំនាក់ទំនង
ធនាគារ ANZ Royal
ទូរស័ព្ទ៖ 095 777 947
អ៊ីម៉ែល៖ chankanika.cheth@anz.com

សួន សុក្រិត
វិទ្យាស្ថាន PSE
ការិយាល័យ ទំនាក់ទំនង
ទូរស័ព្ទ៖ +855 (0) 17 490 783
អ៊ីម៉ែល៖ sokret.soun@site-pse.org